



Danmarks civile Hundeførerforening
Jyderup

Bestyrelses og instruktørmøde DCH-Jyderup torsdag d. 22. februar 2024 kl. 17.30 i klubhuset

Indkaldt: Preben Sortsø, Lene Primdahl, Kirsten Beier, Michael Mandrup Bay, Sandie Mandrup Bay, Miriam Bønnelykke, Henning Damgaard, Bjarne P Ebbesen, Brian Thomsen, René Rasmussen, Kirsten Christensen, Nina Schierbeck, Cirkeline Lassen, Christian Haerslev, Søren Janns,

Afbud: Majbrit Wigø Madsen, Lisbeth Redtz Juhl

Referent: Søren.

Ordstyrer: Preben.

| | Punkt | Dialog | Beslutning |
|---|--------------------------|--|---|
| 1 | Godkendelse af dagsorden | | Godkendt. |
| 2 | Fremtidig mødestruktur. | Hvordan skal vi afholde disse møder? Holder vi møde 1 time sammen også deler os op eller hvad tænker i? | Vi starter mødet samlet og splitter os op efterfølgende. Prøver det næste gang. Vi spiser sammen, det er hyggeligt. |

| | | | |
|---|--------------------|---|--|
| | | <p>Dato for de næste møder.</p> <p>Dette blev drøftet:</p> <p>Dialog om bestyrelse kontra instruktørmøder – fremtidig struktur om fælles og særskilte møder.</p> <p>Bestyrelsen har beslutningen om strukturen.</p> <p>Godt at sidde sammen ved planlægning af arrangementer.</p> <p>Træningstider kan evt. aftales mellem instruktørerne uden bestyrelsen.</p> <p>Arbejdsgrupper skal drøftes for at trække medlemmerne med</p> | 03.06.2024 kl. 17.30. |
| 3 | Agillity-redskaber | <p>Hvad gør vi med de gamle?</p> <p>Kan vi bruge noget til ung hunde / Hvalpe? og sælge resten?</p> <p>Status på de nye.</p> | <p>Miriam sætter til salg, minimumspris kr. 5.000.</p> <p>Ellers forslår Bjarne at det sættes op oppe ved klubhuset.</p> <p>Hende vi havde en aftale med, har tilbudt et nyt sæt til kr. 32.000 - + fragt (fragt undersøges) – hvis fragten er rimelig, så er det det vi gør.</p> <p>Søren tager kontakt til sælgeren med henblik på nyt tilbud.</p> |

| | | | |
|---|------------|---|--|
| | | <p>Oprydning og rep. af skur inden de nye kommer?</p> <p>Dette blev drøftet:</p> <p>Måske sælge, nogen i klubben kunne måske være interesseret.</p> <p>Forsøge at sælge til f.eks. kr. 5000, ellers beholder vi selv.</p> <p>Ikke en god idé at det står udvendigt, da det ikke holder og vi risikerer at nogen kommer til skade.</p> <p>Forslag om at få hjælp af Winnie Larsen til at søge midler hos fonde m.m., bestyrelsen tager kontakt.</p> <p>Ønske om nyt skur, da træværket er meget dårligt. Forventet udgift kr. 10-16.000.</p> <p>Evt. containere med halvtag imellem. En dyr løsning.</p> <p>Opgaver til arbejdsdag.</p> | <p>Trænergruppen skal komme med forslag til indretning og størrelse, da det ikke kan betale sig at reparere på det gamle.</p> <p>Oprydning skal foretages inden nyt udstyr kommer.</p> <p>Michael indkalder til arbejdsdag i forhold til oprydning m.v..</p> <p>Gruppe på FB oprettes hvor ønsker til arbejdsopgaver opslås.</p> |
| 4 | Klubmodul. | <p>Status.</p> <p>Dette blev drøftet:</p> <p>Ninna arbejder med det og har gennemført webinar.</p> <p>Der mangler struktur – sammenlignet med Slagelses. Der skal flyttes om på forskellige ting.</p> <p>Kirsten synes der mangler en oversigtskalender over arrangementer.</p> <p>Michael synes der skal en manuel kalender op i klubhuset.</p> <p>Klubmodul kan meget mere end vi aner, så kan vi vænne os til at bruge alle faciliteter, vil vi nok ikke kunne undvære det.</p> | <p>Ninna har frie hænder til at lave egen struktur som minder om DCH Slagelse.</p> |

| | | | |
|---|---|--|---|
| 5 | Datoer for kommende konkurrencer. | <p>2/3 Nosework – 100 % styr på.</p> <p>24/3 C + E – stort set på plads.</p> <p>13/4 – har vi lovet at ligge arealer og hjælpere til rådighed til rundering i Nordisk. Kommer der styr på.</p> <p>Dette blev drøftet:</p> <p>Forespørgsel om at være behjælpelig med dommerprøve i Nosework open i august.</p> <p>Kirsten har brug for en kontaktperson i forhold til at tage beslutninger om konkurrencer, gode idéer m.v.</p> | Tag fat i Preben eller Søren. |
| 6 | <p>Klubhus.</p> <p>Hvad mangler der og blive lavet?</p> <p>Hvad skal der laves færdigt?</p> | <p>Mangler: ovn, emhætte, skydedør, fliser, hylde i skabe, ventilation i sokkel.</p> <p>Dette blev drøftet:</p> <p>Kirsten har behov for et lille lager til beholdere til nosework.</p> | <p>Michael indkalder til arbejdsdag.</p> <p>Ønsker skrives i FB-gruppe.</p> |
| 7 | Hold og træningstider. | <p>Er datoer for hold og træningstider meldt ud?</p> <p>Dette blev drøftet:</p> <p>Christian vil gerne snakke om mulighederne for at få træningshold, ellers kan han ikke bidrage med noget. Dialog om hvordan Christian for et hold, måske et unghundehold.</p> <p>Dette kunne være et 10 ugers hold - hvor mange hunde og opstart?</p> <p>Hvad skal der trænes på et unghundehold – der er frie tøjler, det er op til instruktøren.</p> | <p>Træningstider for de enkelte hold bibeholdes.</p> <p>Unghunde lydighedshold slås op, 10 ugers og gerne onsdag fra kl. 18 – opstart 3. april.</p> <p>Michael laver et opslag.</p> |
| 8 | Lene har ordet. | Alt er godt, alle har betalt kontingent, 268.000 på bogen pr. d.d.. | |
| 9 | Eventuelt. | Køkkenet har indgået en samarbejdsaftale med Cikelines kæreste som arbejder i Meny. | Skilte om at arealet kun må bruges af DCH Jyderup. |

| | | |
|----|---|---|
| | <p>Kirsten fortalte, at formanden for kredsens konkurrenceudvalg mangler hjælpere til E-konkurrence d. 17/3. Kirsten skal være dommer, så man kan evt. køre med hende.</p> <p>Michael orienterede om de nye ”føl”. De 3 føl vil gerne starte træneruddannelsen.</p> <p>Kirsten efterspørger udvalg, hvordan skal det organiseres. Hvilke beslutninger må de enkelte tage.</p> <p>Miriam synes de enkelte prospekter for vandrepokaler skal ligge på klubmodul så man kan se hvem der har dem.</p> <p>Der mangler også lidt om vores sponsorer på klubmodul.</p> <p>Generelt ønske om hjælp til at søge fondsmidler.</p> <p>Ønske om opsætning af skilte på træningsarealet, om at arealet kun må bruges af DCH Jyderup.</p> | <p>Preben tilmelder.</p> <p>Bestyrelsen skal lige vende og have styr på det.</p> <p>Nina er i fuld gang med at organisere klubmodul m.v..</p> <p>Winnie Larsen kontaktes.</p> |
| 10 | | |
| 11 | | |

| | | | |
|----|--|--|--|
| 12 | | | |
|----|--|--|--|